
 
 
 
 
 

 
ATSAKYMAS INTERESANTUI SUSIPAŽINUSIAM SU PIRMINE INFORMACIJA 

*******DALYVAUJANT PROJEKTE „ NEBŪK BEDARBIU“ ******* 
 

 
21-04-2009  
                                                                                       
*Gintas klausia * 
 
Virgilijau, 
Paaiškinkite, kokį produktą kuria šitas "verslas". Kokia tai investicija? 
Tiksliau - investicija į ką? Į tikėjimą?  
 
 
********************************************************* 
 
*Atsakymas nuo Virgilijaus* 
 
Dėkoju už šį laišką p. Gintai į kurį jums ir atsakysiu. Tenkins jus tas 
mano atsakymas ar ne, pats įvertinsite. Kiekvienam esu pažadėjęs tai padaryti , kuris kreipsis į mane kai jam 
kils neaiškumai ar abejonės. Kaip matote aš tai darau skirdamas savo laiką  jums ir kitiems, kurie susipažins su 
šiuo atsakymo turiniu. 
 
 Aš pradėjęs kurti šią sistemą aktyviai pradėjęs ieškoti savo bendraminčių  ir atsakau už šį poelgį, nors jūs ir kiti 
galvojate, kad tai yra atsiradusio shulerio triukas. Patikėkite p. Gintai tikrai  taip nėra, kaip jūs galvojate. 
Suprantu , kad šiai dienai įrodyti žmogui , kad jis patikėtų po to  kai jis  praeityje yra nusivylę ar nukentėjęs nuo 
shulerių ir aferistų  yra labai sudėtinga. Tačiau nepaisant gaunamos kritikos ir žmonių išliejamų emocijų aš einu 
į priekį ir manęs niekas nesustabdys. 
 
****************************************************************************************** 
 
Kas liečia investiciją dalyvaujant šiame projekte  tai ji yra daroma ne į tikėjimą , bet per savo tikėjimą. 
Atminkite , kad norint ką nors gyvenime padaryti naudingo ir svarbaus yra reikalingi bendraminčiai, o juos 
galima surasti per tikėjimą ir pasitikėjimą vienas kitu. Šiai dienai lietuviai yra nevieningi ir susiskaldę, todėl ši 
auganti bedarbystė, kuri tikrai laukia mūsų šalyje  realybėje  juos ir  pradės vienyti dėka šios sistemos,  kurią aš 
įvesdamas į rinką  ir   pavadinau  ją „ NEBŪK BEDARBIU“ . Kokie bus šios sistemos rezultatai  laikas 
parodys. Todėl ši investicija pradžioje buvusi 2 Lt , virto 7-10 Lt . Pakeičiau šį tarifą , nes supratau , kad jei 
asiras tikinčiųjų žmonių  šia  kuriama sistema ir norės į ją pasijungti tai šie pinigai nebus didelė problema. Taigi 
viskas yra žmonių rankose ir jų tikėjime bei pasitikėjime vienas kitu.  
 
****************************************************************************************** 
 
 *Gintas klausia * 
 
 
Iš pradžių susidomėjau „OSC“ idėja, bet pamatęs tikrąjį ekonominį Jūsų išprusimą, bėgčiau kuo toliau nuo 
tokiu pseudo verslo pasiūlymų... Originali idėja? Jums net liežuvis apsiverčia taip sakyti? Ar tai paprasčiausias 
shulerio triukas. Na, turiu kitą prielaidą, - ne shulerio, o, atsiprašant, nelabai protingo žmogaus. 
 



****************************************************************************************** 
 
*Atsakymas nuo Virgilijaus* 
 
Labai gerai , kad susidomėjote „OSC‘ idėja, tai jau sveikintina, o dėl ekonominio mano išprusimo tai jūs jo 
nežinote koks jis yra, todėl šiuo klausimu arba įrodykite pagrįsdami , arba susilaikykite nuo vertinimo 
patylėdami taip bus geriau jums, nes kai visa tai bus įrodyta jūs p. Gintai jausitės nelabai kaip . O savo 
išprusimą šioje srityje aš įrodysiu savo rezultatais , o ne kalbomis. Visa tai dar laukia ateityje. Ir kai tai įvyks , 
jūs suprasite , koks mano yra ekonominis išprusimas ir kokio jis lygio. Aš esu Mastytojas –kosmopolitas. Ar 
žinote kas yra tokie žmonės šiame pasaulyje ? Trumpai paaiškinsiu . Tai žmonės egzistuojantys visuomenėje,  
kurių mintys ateina iš kosmoso ir jie mąsto globaliai spręsdami problemas ir teikia būdus kaip tai įgyvendinti. 
Tokie žmonės dažniausiai būna politikai arba verslininkai, mokslininkai , atradėjai ir t.t . Tai intelektualai , 
išvystyto mąstymo , kurie savo sprendimais įtakoja pasaulinius įvykius.  
 
****************************************************************************************** 
 
O dėl idėjos originalumo , tai galiu pasakyti , kad ši idėja nėra mano , bet  ji yra kažkieno gauta  mintis pasiųsta 
į šį pasaulį tam,  kad būtų įgyvendinta. Aš nežinojau apie tai, kad 1990 m. tokiu būdu buvo padaryta „afera“ ir 
žmonės ja nusivylė. Apie tai man dabar pateikė šios informacijos asmenys , kurie greičiausiai buvo su tuo 
dalyku susidūrę. Dėl to jie ir nusivylė šios piramidės kūrimu. Bet manau esmė jos kūrime buvo ta , kad tas  
kuris ją sugalvojo į šį projektą žiūrėjo kaip trumpalaikės idėjos įgyvendinimą , kurios metu pirmieji laimi , o kiti 
paskutiniai nusivilia. Kita priežastis , kodėl ji buvo pavadinat „afera“ tai,  kad tie, kurie dalyvavo siekė tik 
naudos iš kitų norėdami tik gauti rezultatą , bet patys nenorėjo investuoti. Ir šis jų godumas sužlugdė pačius 
dalyvius, o kartu pasiejo šią abejonę ir nusivylimą žmonių tarpe.  
 
Aš tik pasinaudodamas šia informacija dėl pasiūlymo gauti darbo namuose  ją tik pritaikiau savo „OSC“  
bendraminčiams atrasti . Ir mano tikslas, kad per šią sukurtą finansinio kapitalo valdymo administravimo  
sistemą „ NEBŪK BEDARBIU“  , kurioje ir būtų tikintys ir vienas kitu pasitikintys žmonės, būtų galima 
įgyvendinti kitus „OSC“  projektus, kurių pas mane išties yra daug. Dalį jų dar prieš pradedant juos įgyvendinti 
autorinėmis teisėmis esu jau užregistravęs LATG-A. Todėl aš  p. Gintai pradėdamas įgyvendinti savo projektus 
iš anksto juos užregistravau tam, kad šios originalios idėjos skirtos žmonėms  būtų teisiškai apsaugotos nuo 
galimų aferistų ir shulerių.  
 
****************************************************************************************** 
 
Todėl aš esu protingas, mąstantis ir išmintingas žmogus, o  ne koks shuleris ar sukčius kaip mane  apibūdinate 
visiškai nepažindami. Taip šiandiena aš dar nežinomas rinkoje, todėl į ją ir ateinu su „OSC“ , savo 
bendraminčiais tam, kad būtų įgyvendinami „OSC“ projektai ir mano turimos  idėjos. O jums pamąstymui 
pasakysiu, kad žmonės pagal protą yra skirstomi į kvailus, turinčius mažai informacijos ir jo intelektas nėra 
išvystytas , protingus, kurie siūlo idėjas ir patys savo jėgomis tai daro,  gudraujančius , kurie nori tai padaryti 
kitų žmonių sąskaita,  sukčius ir aferistus, kurie mąsto ir apgauna žmones ,bei mąstančius, kurie mąsto ir tai 
daro dėl kitų žmonių gerovės. Aš būdamas mąstytoju, nors į mane siunčiamos piktos, pašiepiančios žmonių 
mintys ir emocijos, tokios kaip jūsų šiuo atveju p. Gintai , save priskiriu prie išskirtinio, sąžiningo, doro, 
teisingo asmens suformuoto įvaizdžio pristatymo mūsų visuomenėje.  Tačiau aš nepykstu ant tokių žmonių kaip 
jūs p. Gintai ar kitų, nes jūs ir kiti  nekalti , kad  per laiką toks  susiformavo loginis mąstymas ir išprusimas. 
Galiu jums  p. Gintai pasakyti, kad buvo tokių, kurie mane visur siuntė, tyčiojosi kaip tik išmanydami 
vadindami aferistu, juokdariu, ligoniu ir t.t , bet man žinančiam kas aš esu tai jokios įtakos nesudarė, o jiems, 
kurie tai darė labai juos paveikė, nes suprato, jog jų išsakytos mintys  pateiktos ne iš gėrio, bet veikiant pykčiui, 
blogiui, pavydui ir kita yra niekas prieš manąsias, kurias aš jiems atsakydamas  pateikiu šviesias ir veikiamas 
gėrio jėgos.   
 
  Štai, kad ir jūsų p. Gintai išsakyta nuomonė, kad esu shuleris ir t.t. Juk jūs neturėdamas jokių įrodymų mane 
kaltinate tik pagautas emocijų, nes suprantate, kad jei žmonės pasijungs į šią sistemą tai aš galiu turėti daug 
finansinės naudos. Ir jus tai veda prie tokių minčių veikianti blogio jėga, kuri mato, kad gėris pradės triumfuoti. 



O taip ir bus . Žinoma ne iš karto, bet per laiką. Ir kai tai įvyks bus sąžiningai ir dorai gauta iš žmonių pagalba 
įgyvendinant projektą“ NEBŪK BEDARBIU“, nes jie turės darbą.  
  
****************************************************************************************** 
 
 
Atminkite viena, jei žmogus taip save pripažintų kuo jis kaltinamas, tai jis ir pasiliktų „rinkos krūmuose“  
bijodamas visuomenės, kad jo ji gali nepriimti. Aš jos, mūsų visuomenės nebijau, bet noriu su ja susipažinti, 
todėl  ir einu į ją drąsiai, nes pasitikiu savo jėgomis ir savo turimu išprusimu, bei loginiu mąstymu. Esu 
pasiruošęs kiekvienam duoti atsakymą į jo daromus išpuolius ar dar kokia kita forma atsilaikyti nuo puolimų ir 
kaltinimų, nes esu doras ir sąžiningas žmogus šiame pasaulyje. Aš tam esu pasiruošęs . Galiu su žmonėmis 
bendrauti virtualioje erdvėje ir akistatotoje. Tiesiog tai darau tam, kad jūs mane visi rinkoje labiau pažintumėte, 
kas tas  Mąstytojas –Virgilijus Vilkeliškis   
 
Manau , kad iš šių minčių p. Gintai  suprasite, kad nesu jokiu shuleriu ar aferistu. Tiesiog suvoksite, kad šiai 
dienai apie mane esantį ir egzistuojantį Mąstytoją dar niekas nežino. O šis projektas, kuris yra pradėtas 
įgyvendinti visus žmones ir supažindins su aktyviai rinkoje  veikiančiu „OSC“ Vadovu Virgilijumi Vilkeliškiu 
bei „OSC –Optimalių sprendimų centru“  . Manau pripažinsite, kad tai pati geriausia rinkodaros forma, kai 
paskalos pradeda eiti  iš lūpų į lūpas. 
 
Be to „OSC“  kartu šiuo platinamu projektu  rinkos dalyviams  pateikia ir naudingos informacijos su kuria jie 
susipažinę duoda atsakymus. Štai tokiu būdu mūsų „OSC“ duomenų bazėje atsiranda vis daugiau  naujų 
paslaugų tiekėjų, rangovų, pardavėjų, gamintojų. Šiuo pagrindu, mes galime savo užsakovams pateikti 
optimalius sprendimus tam, kad būtų užsakomos šios paslaugos, rangos darbai , kuriuos mes sudarę sandorius 
su užsakovais ir administruojame gaudami komisinius. Visa tai „OSC“ kuriamos sistemos dalis optimizuojant 
verslą.          
 
****************************************************************************************** 
 
*Gintas klausia * 
 
 
 Finansines piramidės pasaulyje ne naujiena. Visų jų esmė ta, kad laimi pradėję ją, nes  jiems pinigus suneša 
vėliau įsijungę. Negi manote, kad žmonės Lietuvoje persiuntinėdami vienas kitam pinigus išsuks tokia karuselę, 
kad pinigai pabirs, kaip iš gausybes rago? Panašu, kad norite įrodyti, kad gyvate, rydama savo uodegos galą 
augs ir augs. Jūs norite žmones įtikinti, kad tik investavę 7-10 Lt žmonės uždirbs tūkstančius, ir tai bus 
neišsenkančios geroves šaltinis - idealaus biznio modelis? Tada sveikinčiau jus sukūrus Amžinojo Variklio 
modeli biznyje. 
 
****************************************************************************************** 
 
 *Atsakymas nuo Virgilijaus* 
 
Dabar atsakysiu dėl finansinių piramidžių. Taip jos pasaulyje yra sukurtos ir sėkmingai veikia .  Marketinginės 
kompanijos savo tinklus plečia įvairiose pasaulio šalyse, nes  tokiu piramidės principu vykdo gamintojų 
gaminamos produkcijos pardavimą rinkoje, kurios kaina nebūna  labai aukšta, o produktas kokybiškas. 
Dažniausiai tokį pardavimo modelį naudoja tokios kompanijos, kurios rinkoje vykdydamos platinimą per savo 
agentus siūlo buityje naudojamas priemones : kosmetiką, preparatus  ir t.t. Tokių parduodamų prekių vertė 
dažniausiai  siekia 60-100 Lt. Jei p. Gintai pvz. siūlomos prekės būtų už 1000 Lt , tai tokios piramidės sunkiai 
kurtųsi , kadangi norint tapti tokios struktūros nariu, jis  turėtų investuoti apie 10 000 Lt . Kas jūsų manymu tai 
galėtų daryti ? Žinoma , kad niekas , nebent visi būtų milijonieriais. Gal būt ateityje taip ir bus, kai mokumas 
pasieks kitas aukštumas. O kol kas esame krizėje , kurią privalome nugalėti tam, kad išlikti rinkoje.   
 
****************************************************************************************** 



 
Taigi grįžtant prie šios sistemos sukūrimo, aš į ją žiūriu kaip ne į vienadienį projektą , bet kaip jūs ir minėjote į 
ateities ir amžinojo variklio modelio egzistavimą. Taip jūs visiškai teisus p. Gintai , kad tie kurie prisijungs 
vėliau neš  pinigus į šia piramidę, bet jų neprarasdami , nes aš šioje sistemoje esu numatęs administravimo ir 
valdymo modelį, kuris leis kontroliuoti gaunamų įplaukų ir išlaidų santykį į pasirinktus derinius , kurie ir pateks 
į rinką . Tai bus viena iš  naujovių , kuria ketinu įdiegti tam , kad  šioje sistemoje būtų išlaikytas stabilumas. 
Tam tikslui pasiekti bus sukurtas portalas prie OSC , būtent šiai sistemai „ NEBŪK BEDARBIU“  įdiegti . Ir 
šios sistemos  pradžia bus Lietuvoje, žinoma jei man pavyks tai pasiekti šioje šalyje . Vėliau šis sistemos 
modelis , kaip sprendimas bus perkeltas į kitas pasaulio šalis , kur gyvena išvykę mūsų lietuviai išeiviai , o jų 
emigravusiųjų iš Lietuvos yra  apie 400 000 išvykusiųjų, na ir per krizę dar pasitrauks kokia 100-150 
tūkstančių. Todėl potencialių dalyvių šioje sistemoje tikrai turėtų būti .  
 
Sekantis momentas tai,  kad visiems sistemos dalyviams bus sukurtos taisyklės tam, kad jie žinotų, kaip jiems 
reikės dirbti šioje sistemoje, t.y  kaip prie jos bus galima prisijungti, kokios tokiam dalyviui būnant namuose 
neturint darbo bus suteikiamos   galimybės, kad jis išmoktų teisingai valdyti  savo turimą kapitalą tam , kad jis 
didėtų . Kam  iš pasijungusiųjų į sistemą patiks šis darbas, tai jis jam gali tapti jo ir verslu, kitam žmogui po 
darbo ši sistema „ NEBŪK BEDARBIU“  galės būti tiesiog žaidimas savo laisvalaikiui praleisti , dar kitiems tai 
bus azartas tampant sėkmingai dirbančiu  investuotoju ir .t.t 
 
  Aš p. Gintai turiu šios sistemos viziją.  Jei jos neturėčiau patikėkite, tikrai tokių drąsių žingsnių eidamas į rinką 
nedaryčiau tam , kad mane visuomenė palaikytų kokiu tai nauju aferistu, ar nevispročiu.Viską esu apmąstęs ir 
žinau kokius darysiu kitus sprendimus. Dabar man reikia surasti bendraminčių. Beje tie,  kurie mane pirmieji 
užsipuola , po to patys ir jungiasi . O tai reiškia , kad jie patiki šia sistema.  
Aš nesu koks shuleris,   kad visiems  skelbčiau , jog jūs uždirbsite tūkstančius, aš sakau , kad viskas priklausys 
nuo žmonių mąstymo ir teisingo investavimo strategijos įvykdymo valdant savo kapitalą. Juk niekad nepriversi 
žmogaus, kad jis būtent tau atsiųstų pagalbą iš tų visų jau turinčių atsiskaitomųjų sąskaitų, kurios jam jau yra 
padėjusios. Todėl ir tvirtinu , kad viskas priklausys tik nuo žmonių mąstymo.  
 
Na patys pagalvokite, ką jūs darytumėte su pirminiais pinigais , jei investavęs kaip yra nurodytą 49,2 Lt -67,2 Lt 
, padirbėjęs ieškodamas  kitų dalyvių,  kuriuos agituotumėte tam, kad jie pasijungtų prie sistemos  pradžioje iš 
pagalbininkų sulauktumėte  pirminių 100 Lt įplaukų? Pas jus mintyse būtų du sprendimai:  
1. Užbaigti šį žaidimą turint pelno; 
 2. Toliau pratęsti šį žaidimą investuojant siekiant sulaukti daugiau pagalbos; 
 
 Jei jūs taip elgsitės, tai pas kitą asmenį atsidūrę pinigai jam suteiks tikėjimą, kad visa tai veikia. Ir jei visi 
pradės taip dirbti sąžiningai bei dorai  tai ir sukurs šią sistemą „ NEBŪK BEDARBIU“ . O kai ji jau egzistuos ir 
visi apie tai žinos, tai visada galės prisijungti žmonės netekę darbo apsilankydami jo portale, kuris bus 
prijungtas prie OSC domeno: www.osc.lt  
 
****************************************************************************************** 
 
Žmonių aš neįtikinėju , bet juos agituoju jungtis, o jie susipažinę su informacija  patys nuspręs tikėti ar ne šios 
sistemos „ NEBŪK BEDARBIU“ legalumu . Tokių žmonių  siūlančių darbus namuose lengvai uždirbant 
pinigus platinant informaciją portaluose, forumuose ir kitur yra daug. Jie ieško lengvatikių , o aš ieškau „ OSC“  
bendraminčių.  Kiekvienas platindamas informaciją  turi savo formą. Žmogus perskaitęs renkasi arba nesirenka 
kuo patikėti. Jei mano p. Gintai  tikslas būtų vien tik uždirbti iš kitų , tai gal šis sumanymas ir dvoktų „ afera“  , 
bet kaip jums ir  minėjau aš per šį projektą noriu turėti sekančią naudą:  
1. Surasti bendraminčių, kurie jungiantis pateiktų savo CV, kurias būtų galima registruoti mūsų duomenų 
registre. 
 
 2. Surasti daugiau įmonių, kurios teikiant savo paslaugas, rangos darbus norės dalyvauti mūsų OSC projektų 
realizavime.  
 
3 Mes, „OSC“ ateidami į rinką tampame vis labiau žinomi ir tai leidžia jai  plėsti rinkodarą .  



 
Štai kokie yra mano ketinimai p.Gintai  ir apie kuriuos viešai skelbiu : - „ Aš noriu , kad apie mane visi sužinotų 
ir priimtų ši visuomenė, ne kaip kokį shulerį, sukčių , aferistą ir t.t , bet kaip logiškai mąstantį verslininką turintį 
daug sumanymų ir ieškantį savo bendraminčių. Kai jų turėsiu bent 1000 žmonių , tuomet pradėsiu pristatinėti 
rinkoje kitus savo projektus „ Uždirbkim kartu“ , „ Mąstyk ir laimėk“ , „ Sėkmės garantas“ , „ Investuok 
ir turtėk“ , bei kitus. Visi tie projektai gali būti įgyvendinti tik sukurtos „ NEBŪK BEDARBIU“ sistemos 
dėka. Šiuo metu didėjant bedarbystei yra labai puikus ir palankus momentas visa tai pradėti . Aš taip ir darau.            
 
****************************************************************************************** 
 
*Gintas klausia *  
 
 Deja, nė fizikoje, nei versle tokio dalyko nėra. Todėl, nenorėdamas toliau plėstis ir siekdamas apsaugoti šio 
tinklalapio skaitytojus nuo galimų (pabrėžiu - nuo galimų) pragaištingų pasekmių turint biznio reikalus su 
Jumis, Virgilijau, kaip nekompetentingu verslo srityje, pareiškiu, kad esate riboto intelekto, arba sukčius. 
Nežinau, kas blogiau... Jei nepilstydamas iš tuščio į kiaurą apie pasitikėjimą ir kitas žmogiškąsias vertybes 
paaiškinsite, kaip yra sukuriama 1000% (ir daugiau) pelno neteikiant paslaugų ir negaminant produkto taip, kad 
galų gale neliktu armijos nuskriaustųjų (tų, kurie piramidės papėdėje nebeturės, kas jiems papildo sąskaitas), aš 
Jūsų viešai atsiprašysiu "Vakaru Ekspreso" laikraštyje.  
 
****************************************************************************************** 
 
 
 *Atsakymas nuo Virgilijaus* 
 
Suprantu jūsų nuogąstavimus, todėl pabaigai , kadangi daugiau jau klausimų iš visų užduotų nebeliko atsakysiu, 
kad fizikoje yra dėsniai , kurie yra taikomi, iš jų paminėsiu atomų traukos ir molekulių jungties struktūros 
dėsnis. O jis priklauso nuo aplinkoje įvykusios reakcijos. Tai būtų galima paaiškinti taip , jog kiekvienas 
daiktas,  koks jis bebūtų prie įvykusių aplinkoje pokyčių keičia savo molekulinę struktūrą.  Manau p.Gintai 
suprantate , kad nuo temperatūros ir įkaitimo laipsnio viskas keičiasi. Taip šiuo metu vyksta ir šalies 
formuojamoje bedarbystės rinkoje, nes bedarbių  vis atsiranda daugiau ir daugiau, o sprendimų šiam procesui 
sustabdyti iš valdžios pusės  nėra. Fizikas suprasdamas tokio dėsnio egzistavimą imasi visų priemonių tam,  kad 
visa tai atšaldyti ir sukristalizuoti. Tokiu būdu yra sukuriamas naujas kūrinys, medžiaga ir panašiai.  Štai dėl 
šios atsiradusios priežasties rinkoje ir nusprendžiau panaudoti tokią priemonę norėdamas sukurti sistemą „ 
NEBŪK BEDARBIU“  . Na kaip matote aš būdamas mąstytoju , bet ne fiziku tai ir darau , nes matau , kad 
egzistuojančioje bedarbystės  rinkoje įkais ši atmosfera . Aš tuo net neabejoju, kad taip bus po 3-4 mėnesių , nes 
šias mano prognozes tai patvirtina ir pramoninkų konfederacijos pirmininko B.Lubio pranešimas ,kuriame jis 
perspėja vadovybę ,  ką valstybė darys kai joje atsiras 500 000 bedarbių apie ką aš ir rašiau savo straipsnyje , 
nes tuomet jau  situacija bus nesuvaldoma. Todėl LR.Vyriausybei darančiai tokius sprendimus ir norisi savo 
optimaliais sprendimais padėti, kad nuo jos priimtų sprendimų būtų galima  atšaldyti šią įkaitusią bedarbystės 
atmosferą, ko pasiekoje ir būtų sukurta finansinio kapitalo valdymo sistema „ NEBŪK BEDARBIU“ . Jei man 
pavyks taip suagituoti žmones, tai jie jungdamiesi į šią sistemą visa tai ir padarys patys. O šis sprendimas leis 
pasiekti šalyje stabilumą, pinigų apyvartą ir cirkuliaciją. Žmonės neturėdami darbo tol, kol jį susiras bet kada 
galės pasijungti prie šios sistemos, nes kaip minėjau ji bus administruojama ir valdoma „OSC“, kadangi vėliau 
bus sukurta speciali valdymo administravimo  programa, kurią  jau esu sukūręs, beliko tik ją suprogramuoti 
tam,  kad visa tai būtų galima  įgyvendinti.   
 
****************************************************************************************** 
 
 
O kad jūs nenorite bendradarbiauti p. Gintai , tai yra jūsų asmeninis reikalas. Aš jums kaip matote skyriau savo 
laiką, kurį labai vertinu tam, kad atsakydamas į jūsų klausimus kartu ir informuočiau šio tinklapio skaitytojus. O 
skaitytojas pats nuspręs ir atsirinks ką jam daryti . Koks bus žmonių sąmoningumas, toks ir bus rezultatas, nes 
kaip minėjau viskas yra mūsų ir jūsų rankose. Visa šios sistemos kūrimo esmė tikėjime šiuo projekto „ NEBŪK 



BEDARBIU“ įgyvendinimu. Kas bus pirmieji kol visa tai įsisuks bus turtingesni už tuos,  kurie prisijungs 
vėliau. Todėl pradžioje ir gali būti sukuriama tokia vertė, kurią jūs minėjote 1000 %, bet vėliau kai šis „ 
reaktorius“ bus šaldomas vis daugiau prisijungiant prie jo žmonių, tai šis procentas taps realiu. Mano 
prognozėmis, teisingai investuojantis  per mėnesį turėtų padidinti savo valdomą kapitalą  20-30 proc., neskaitant 
jo darbo laiko, kurį jis praleis investuodamas į būsimų pajamų gavimą.   O  tai reiškia, kad  jei jis sugebės 
teisingai investuoti 1000 Lt su, kuriais jis uždirbinės,  tai jo mėnesinės turimo kapitalo pajamos didės 200-300 
Lt, neskaitant jo uždirbtų pinigų į investuotą laiką. Todėl žmogus matydamas , kad jis nesugeba uždirbinėti ir jo 
praleistas laikas jam nėra naudingas jis priimsi sekančius sprendimus: 
 1 . Pasitrauks iš šio žaidimo .  
 
 2 . Pasiliks šiame žaidime palikdamas suktis jo atsiskaitomąją sąskaitą sistemoje. 
 
 3 . Prašys apmokamų konsultacijų , kaip reikia uždirbinėti pinigus.  
 
O pas mus „OSC“ yra tokių mokytojų , kurie bus pasiruošę suteikti šią pagalbą.   
 
 Kad p. Gintai  visą laiką žmonėms nurodyti agituojant juos kas kart jiems sakant , kad jie pasijungę į šią 
sistemą  uždirbs tokius procentus, kuriuos jūs nurodėte,  būtų neteisinga ir nesąžininga ir tokį agitatorių  
jau būtų galima laikyti nedoru žmogumi, siekiančiu sukčiauti ir gudrauti kitų sąskaita. Deja, aš sakau visiems 
tiesą  ir mano intelektas jūsų žiniai yra net labai aukštas, nes jis apima didelę žmonių proto mąstymo sąmonės 
visumą. Iki mano mąstymo lygio reikėtų daug šviesmečių siekti tam, kad sužinoti iš kur yra gaunama 
informacija į mano pasąmonę. Vienas parapsichologas žinomas žmogus uždėjęs ranką pasakė : - „ Aš nežinau 
Virgilijau  kur tavo mintys ir kokį tu lygį jau esi pasiekęs.  Man iki jo daug šviesmečių reikėtų skristi, o tu 
būdamas kosmopolitu esi tai pasiekęs. Svarbiausia išmok valdyti gaunamą informaciją tam , kad neišeitum iš 
proto, nes jos tu gausi labai daug, kurią privalėsi visiems perduoti “ . Tuo metu kai šis žmogus man sakė aš  iš jo 
perduotos informacijos nieko nesupratau. Dabar jau galiu  daug paaiškinti dalykų . Todėl ir norisi šiomis 
mintimis dalintis su visais tam , kad jie ir įvertintų mano turimą intelektą.  
 
 Todėl ateis laikas, kai jūs p.Gintai privalėsite atsiprašyti per šį laikraštį „ Vakarų Ekspresas“ nes jums po to kai 
bus matomas rezultatas, tiesiog mintys neleis toliau normaliai gyventi, nes suvoksite,   kad nepažindamas 
žmogaus, jo turimo mąstymo jį visų skaitytojų akivaizdoje apkaltinote pavadindamas jį sukčiumi , shuleriu , 
riboto intelekto žmogumi. Dabar p. Gintai šios jūsų mintys mane padarys dar labiau žinomą rinkoje. O gal jūs 
esate šio laikraščio „ Vakarų Ekspresas“ vyr. redaktorius Gintas Tomkus , kuris beje mane puikiai pažįsta ? . Jei 
apsirikau, tuomet nuoširdžiai atsiprašau .  
 
****************************************************************************************** 
 
Dabar dar pabaigai dėl tų nuskriaustųjų, kurie nepagamindami jokio produkto gali būti likę nusivylę. Aš jau 
sakiau, kad šioje sistemoje „ NEBŪK BEDARBIU“  bus aktyviai dirbančiųjų ir tik žaidžiančių , na panašiai 
kaip kazino, kai ateini praleisti laiko ir  darai statymus, o tau šis dalintojas  pasako, jog ne tavo laimėjimas. 
Todėl atvirai pareiškiu, kad tai bus žaidimas ir  rezultatas priklausys nuo dviejų dalykų :  
 
1 Nuo pačio žaidėjo mąstymo, kaip pritraukti savo pagalbininkus. 
 
2. Kaip jo atsiskaitomoji sąskaita vaikščios sukurtoje administravimo valdymo sistemoje patenkant į 
formuojamus derinius , kurie bus platinami rinkoje.  
 
Štai todėl ir šio žaidimo pavadinimas „ NEBŪK BEDARBIU“ . Kas dirbs tie bus rimti investuotojai , o tie, 
kurie norės žaisti tai dalyvaus sistemoje su savo atsiskaitomąja sąskaita, kuri ir bus pristatinėjama rinkoje su 
kitomis sąskaitomis. O taisykles kaip teisingai investuoti ir kaip valdyti aš paruošiu tiems , kuriems bus sunku 
pasiekti norimą rezultatą.  
 
****************************************************************************************** 
 



Todėl p. Gintai aš esu ne riboto intelekto žmogus, sukčius ar, shuleris kaip jūs visiems šio tinklapio skaitovams 
teigiate,  bet globaliai mąstantis žmogus, kuriam atėjo laikas šioje rinkoje prie susidariusių ekonominių sąlygų  
parodyti visiems rinkos dalyviams  savo turimus gebėjimus ir versle,  ir ekonomikoje, ir politikoje. Ir aš tai 
padarysiu, nes valdau informaciją. O kaip manote kas yra toks žmogus, kuris valdo informaciją ?  Todėl apie 
žmogiškąsias vertybes ir kalbu taip, nes pats esu  toks žmogus, kuriantis visuomenėje išskirtinio, pavyzdingo, 
sąžiningo ir doro žmogaus įvaizdį. O kai jūs  turėsite pagrįstų kaltinimų ir įrodymų, kad esu kitoks žmogus nei 
save pristatau, tuomet p. Gintai galėsite apie tai viešai ir skelbti žmonėms. Šiuo metu jūs juos klaidinate bei 
nepagrįstai šmeižiate mane visų skaitovų akivaizdoje, taip kaip elgiasi ir dabartiniai politikai, nes puikiai 
suprantate, kad rinkoje atsiranda protingesni ir išmintingesni žmonės. Tiesiog dabar atėjo jiems laikas perimti ir 
valdyti šį pasaulį kitaip , t.y dorai , teisingai, sąžiningai tam, kad būtų sunaikintas šiuo metu  egzistuojantis 
blogis. Ir visa tai bus padaryta, nes tai mano Virgilijaus žodis ir jūs p. Gintai įsitikinsite kokia šio žodžio galia 
Man labai nepatinka stebėti, kai be reikalo ir įrodymų  būna apkaltintas kitas žmogus. Aš visą laiką tokius 
žmones ginu, nes toks žmogus būdamas silpnu, traukiasi nuo tokių kaltintojų. O aš kaip matote nekreipdamas į 
tokius pareiškimus dėmesio, o tik atsakydamas visiems į jų užduodamus klausimus, nes esu atsakingas už visą 
šio projekto įgyvendinimą,  einu tik į priekį.  
 
****************************************************************************************** 
 
O piramides p. Gintai kiekvienas galės kurtis, o kam nepavyks tai padaryti bus pasakyta ką reikia daryti. Tie 
kurie norės tik žaisti, tai jų rezultatas priklausys nuo pačios sistemos veikimo ir derinių patekimo į rinką, o jais 
galės pasinaudoti bet kuris nusprendęs įsijungti į šią sistemą „ NEBŪK BEDARBIU“ tol kol susiras darbo. 
Specialistams, kurie registruosis „OSC“ duomenų bazėje bus pasiūlyta dalyvauti kituose projektuose, nes iš šios 
sistemos dalis gautų pajamų bus investuojamos į naujų „ OSC“ projektų įgyvendinimą . Štai tokiu principu bus 
mažinama bedarbystė ir įgyvendinami „OSC“ projektai. Ir Aš būdamas „OSC“ Vadovu tuo tikiu, kad taip bus,  
dėl to tai ir darau, ne vien dėl savęs,  bet ir dėl visų šios sistemos „ NEBŪK BEDARBIU“  žmonių gerovės. 
 
 Tai mano pasiūlytas optimalus sprendimas rinkai apsiginant savo „OSC“ vadovo kompetenciją, kad aš žinau 
kaip tai daryti ir nuo ko pradėti taip,  kaip  turiu ir Lietuvos ekonomikos išvedimo iš krizės planą , nes puikiai 
gaudausi ne tik  ekonomikoje už dabartinius esamus ir žinomus specialistus, bet ir kitose srityse.  Bet pirma 
tegul jie  parodo ką sugeba tam, kad Lietuvos rinkėjai  įsitikintų ką gali „OSC“ specialistai. Todėl platinant 
informaciją visur ir skelbiama „ MES ATEINAM , KAD IŠSPRĘSTI JŪSŲ PROBLEMAS“ . Taigi tie, 
kurie turės problemų kreipsis į mus ir mes jiems padėsime pateikdami sprendimus. Ir kuo daugiau tokių bus, tuo 
„OSC“ taps žinomesnė , stipresnė, prie jos vis labiau jungsis tikinčiųjų  palaikydami šią  idėją  . Štai taip ir  bus  
p. Gintai sukurta ši sistema „ NEBŪK BEDARBIU“ , nes visi turės ir darbą,  ir pajamas.  
 
****************************************************************************************** 
 
O jums  ekonominės krizės sąlygomis linkiu kuo geriausios sėkmės. O prisijungti prie šios sistemos p. Gintai 
nėra nustatyto laiko, tai galės padaryti kiekvienas laisva valia po to  kai nuspręs dalyvauti ir tai nebus koks tai 
vykdomas sukčiavimas apgaunant kitą platinant šią informaciją. Nes tas žmogus , kuris apsispręs jungtis į šią 
sistemą  tai darys sąmoningai  ir tikėjimo būsimu rezultatu suprasdamas ,  kad jokiu būdu jis nėra klaidinamas 
šios idėjos autoriaus - ********** agitatoriaus „OSC“  Vadovo Virgilijaus Vilkeliškio**********.      
 
 

 *Telefonas laikinai atjungtas.Galite susisiekti Skype: Mastytojas677* 
 
 
 



 
 


